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Reakce na další báje a pohádky „kolegy“ Fouse 
 
Vážení členové odborů, vážení zaměstnanci. Je obtížné a ani není mým cílem reagovat na všechny lži, případně polopravdy, které šíří zástupci Prolibertáte.  Ono 
se jim moc nelíbí když nereagujeme, protože čtenost jejich bulváru je každou naší reakcí výrazně větší. Tentokrát jim udělám radost a pár řádek napíšu. 
  Nově se Fous a spol. chlubí, jak je oslovují odborové organizace KOVO z celé republiky a chtějí s nimi mluvit, protože jsou údajně nespokojeni s tím, jak fungují 
odbory ve firmě Bosch. 
Občas se někdo s Prolibertáte snaží lísat k zástupcům jiných odborových organizací v rámci OS KOVO a ČMKOS, ale protože jsou všeobecně považování za velice 
nedůvěryhodné partnery, tak s nimi schůzky odmítají. Takto se snažili podbízet i vedení OS KOVO v Praze s negativním výsledkem pro ně.  Prolibertáte nemají 
z tohoto důvodu žádné přirozené partnery, nikoho mimo své členy fakticky nezastupují a i své členy vzhledem k minimálnímu odbornému zázemí nezastupují 
dobře. Nejsou součástí ani krajské tripartity, ani tripartity ČR. Jejich vliv na lepší podmínky pro zaměstnance se limitně blíží nule.  Svým členům se snaží zalíbit 
alespoň pomluvami a očerňováním ostatních. Kolektivní vyjednávání je uzavřeno na 2 roky, tak hledají jiná zástupná témata jak udržet pozornost jejich členů aby 
náhodou nezjistili, že jim jsou k ničemu. 
  Odborové organizace KOVO v JhP mají 100% důvěru jak vedení OS KOVO, tak všech významných ZO v ČR.  Těch pár ZO s kterými nejsme v pravidelném kontaktu 
ani problémy v jiných firmách nezajímají, starají se jen o sebe a mají většinou svých problémů dost.  
  Ze začátku se snažil Radku Fousovi předat pár zkušeností s Kolektivním vyjednáváním a základních ekonomických souvislostech jeho bratr Petr Fous, dlouholetý 
předseda odborové organizace sousední Automotiv Lighting, ale je to marné, je to marné a už to podle mých informací vzdal také. 
Na mě jako na Krajského předsedy ČMKOS se už v minulosti obraceli kolegové i z jiných odvětví s tím, že jim Prolibertáte zakládá odbory ve funkčních firmách a 
pak jsou 2 varianty. Buď vzniknou a nedělají nic, nebo se chovají populisticky, taky nic nedělají, jen kritizují každého, kdo něco dělá aby se na výsledku jeho práce 
mohli přiživit. 
V JhP bohužel přišla druhá varianta. První rok jejich působení jsme měl tu čest být opakovaně zástupci Prolibertáte  veřejně chválen, jako ten, který se za 
zaměstnance opravdu pere. Pak evidentně přišli jiné notičky od jejich nařízených, protože to jim ta kapustička (jejich nový členové) málo rostla. Tak už není 
belzebub jen Melichar, ale už i Bence a další. 
Teď se stavějí do role spasitelů. Každý, kdo tu nesourodou partu, která se neustále na vyjednávání mění viděl nemůže věřit vlastním očím, co pak čtou z jejich 
nástěnek.  „Na jednání strašpytlové, po jednání hrdinové“ to by mohlo být jejich heslo na volební billboardy jejich nadřízeného, kterému dělají jen laciné křoví. 
Jednou i jejich členové budou chtít po nich výsledky a nespokojí se s otřepanou frází „my chtěli víc, ale Ti ostatní nám to pokazili“ 
Díky všem našim členům za podporu, zaměstnancům JhP za dobrou práci, kterou odvádí a díky i členům Prolibertáte, kteří se alespoň nad tím, co čtou jak od nás, 
tak od svých zástupců zamyslí. 
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